
Zápis ze zasedání školské rady Gymnázia a SOŠ Rokycany dne 21.12.2022 

 

Přítomni: Iveta Němečková, Jan Zítek, Vladimír Valach, Eva Nosková 

Host: ředitel školy Pavel Vlach 

Omluveni: Kristýna Behenská, Radka Trylčová 

Program jednání:  

1. Nastaven nový standart EQUITY – prezentace ředitelem školy  

2. Informace k GDPR 

3. Školní řád-porušení vyřešeno a projednáno se školskou radou– maximální počet hodin 

u 3. Aj  

4. Informace o proběhlém Sněmu rodičů, kde ředitel školy prodiskutoval s rodiči 

novinky ve výuce a ve škole  

5. Informace o týdnu praktické výuky-systém přihlašování bude změněn, letos přihlášeni 

rychle všichni žáci  

6. Nový školní rok – 1. ročník čtyřletého oboru – budou nově dvě třídy  

7. Zpráva o projektech a jejich financování: IROP (18 mil.), šablony, přestavba budovy 

(OPŽ), výměna světel, plán výměny boletických panelů v opláštění gymnázia 

8. Dotazy členů školské rady-školní řád, podrobnosti vzdělávacího procesu a další 
 


